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Studierådsmötesprotokoll 2010–11–25

Närvaro: Albin Rosberg Studierådsordförande
Felix Aronsson Mötessekreterare
Daniel Pervan Propagandamästare
Jessika Nilsson
Fredrik Karlsson Programmästare
Hannes Nevalainen
Carl Cristian Arlock Källarmästare, ej §9–§10
Christian Lindgren Stufurepresentant, från §7
Gustav Orest Sällberg från §7

§1 OFMÖ SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet öppnat kl 12:12.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Val av
mötessekreterare

Mötet beslöt

att välja Felix Aronsson till mötessekreterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Protokollet från SRD6, 2010-11-10, godkändes.

§7 Meddelanden Albin meddelade att kåren genomfört en manifestation mot CSNs
regeltolkningar. Jessica upplevde att reponsen på manifestatio-
nen verkade god men Albin påpekade dock att det fanns en del
politikerretorik bakom löftena.

Felix meddelade att det hållts en utbildning för studentrepresen-
tanter i programledningarna som var givande. Carl Cristian fyll-
de i och meddelade att en liknande utbildning för representanter
i utbildningsnämnderna ställdes in.

Albin meddelade att Christian fanns på bild i Sydsvenskans C-
del.

Vidare meddelade Albin att SRX diskuterar för- och nackdelarna
med ett 3+2 system med kandidatexamen följt av eventuell ci-
vilingenjörsexamen. SRX ska undersöka frågan vidare och mötet
diskuterar frågan under §11 Övrigt.

Christian meddelar att Nyamko Sabuni lovat att kolla på frågan
om studiemedel.
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Christian meddelar även att det tredje StuFU-mötet hålls i vec-
kan.

Vidare meddelar Christian att kåren ser över sin utbildningsbe-
vakning. Ett alternativ som diskuteras är att slå ihop några ut-
skott till ett utbildningsutskott.

Christian meddelar att rösträkningen i valet till kårfullmäktige
har börjat. I samband med det låter Carl Cristian meddela att
Fredrik Andersson och Johan Bjarnevik är eviga optimister. Christi-
an meddelar även att valdeltagandet har minskat med ungefär
30 procent sedan förra valet.

Felix meddelar med trött hand att mötet har skrapat ihop en A4-
sida med meddelanden.

§8 Beslutsuppföljning Inga tidigare beslut fanns att följa upp.

§9 Valärenden Mötet beslöt

att nominera Sofia Mattsson till studeranderepresentant i hus-
styrelsen

att nominera Christian Lindgren till studeranderepresentant i
instutitionsstyrelsen för EIT

att nominera Jessika Nilsson och Sofie Eliasson till ordinarie le-
damöter i PLC

att nominera Jens Elofsson till suppleant i PLC

att nominera Felix Aronsson och Fredrik Andersson till ordi-
narie ledamöter i PLD

att nominera Gustav Orest Sällberg och Christian Lindgren till
suppleanter i PLD

att nominera Carl Cristian Arlock till ordinarie ledamot i PL
Kina

att nominera Albin Rosberg till ordinarie ledamot i UN1

Det finns ännu ingen kandidat till posten som studeranderepre-
sentant i HMS-kommitén.

Christan yrkar på att ett principbeslut tas på att sektionens skydds-
ombud tar platsen.

Mötet beslöt att bifalla Christians yrkande.

§10 Pågående kurser Fredrik Karlsson tog upp att Fysikkursen (FAFF25) ger för lite
poäng under läsperiod två i förhållande till arbetsbördan. Även
kurslitteraturen är undermålig då den har konstantvärden som
skiljer sig från formelsamlingen, har fel i facit och det inte finns
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några lösningsförslag. Daniel sade att de olika momenten i ter-
modynamiksdelen av kursen inte har något sammanhang. Christi-
an tycker att studenterna bör se kursen som en övning i modelle-
ring. Mötet tyckte att kursen bör diskuteras i samband med CEQ-
utvärderingen, det verkade dock vara knapert med kursombud.
Föreläsarna i kursen brukar också visa upp tidigare CEQ-resultat
i början av kursen.

Carl Cristian tog upp kursen Kodningsteknik (EDI042) där ten-
tan legat på en söndag och det under stora delar av tentan in-
te funnits några tentavakter. Kursansvarige Mats Cedervall har
sökts men är en svår man att få tag på.

Jessika tog upp kursen Avancerad interaktionsdesign (MAMN01)
som ett exempel på en bra kurs.

Även kursen Kognition (TEK210) diskuterades men sköts upp
till nästa möte på grund av tidsbrist.

§11 Övrigt Diskussionen om ett 3+2-årssystem fortsatte från §7, Meddelan-
den. Ett byte från det nuvarande systemet till ett 3+2-system
skulle innebära att studenterna var tvugna att skriva en uppsats
på C-nivå efter tre år för att ta en kandidatexamen. Det är heller
inte garanterat att man blir civilingenjör i slutändan.

Det går faktiskt redan nu att ta ut en kandidatexamen efter tre
år men det är inte så vanligt. Det innebär att man skriver sin
uppsats på sommaren.

En fördel med ett 3+2-system är att studenterna skulle kunna ta
en kandidatexamen på ett universitet för att sedan ta en mas-
tersexamen på ett annat. I processen skulle man då kunna byta
till ett universitet som har bättre kompetens inom det område
man är intresserad. Risken är dock att universiteten blir specia-
liserade på vissa områden och att andra områden då skulle falla
mellan stolarna.

Initiativet till undersökningen av 3+2-systemet kommer uppi-
från och har sin grund i bolognaprocessen.

§12 Skitsnack Christian tycker att mötesdeltagarna ska gå på sittningen med
Medicinska Föreningen, att de ska gå på nyårsbalen och medde-
lar till slut att han inhandlat årgångsglögg.

§13 OFMA SRD-ordförande Albin Rosberg förklarade mötet avslutat kl 12:54.
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Vid protokollet

Felix Aronsson
Mötesekreterare

Justeras

Albin Rosberg
Studierådsordförande
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